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Referat Vedbæk Rideklub Generalforsamling den 24.3.2025 

 

1. Valg af dirigent  

Charlotte Stub Nielsen blev valgt som dirigent. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var 

indkaldt rettidigt.  

 

2. Valg af referent  

Anne Fivelsdal blev valgt som referent 

 

3. Formandens beretning og godkendelse heraf  

VEK’s formand Ida Bangert overbragte et kort indlæg fra Elleslettegårds forstander Heidi Andersen.   

I forbindelse med renoveringen af ridecenteret i 2020 opstod en række udfordringer rent 

byggeteknisk med efterfølgende voldgiftssag. Der er nu indgået forlig med entreprenøren som 

desværre efterlader en del udgifter til Elleslettegård. 

Der er ansat en ny pedel, der skal tage sig af en del praktiske opgaver i og omkring ridecenteret. 

Huset ved ridecenteret er nu færdigrenoveret og huser 3 elever fra Elleslettegård.  

 

Formandens berettede herefter, at der er afholdt i alt 7 VEK bestyrelsesmøder i VEK, der behandler 

mange forskelligartede opgaver og problemstillinger.  

Da der er nedlagt flere pensionærbokse, er der naturligt også en nedgang i antallet af VEK 

medlemmer og indtægter på interne ridehuskort. Stalden Slottet ved dressurbanen er nedlagt som 

stald.  

Formanden orienterede om eksterne ridehuskort, der ved særlige omstændigheder kan erhverves 

af nære naboer, der er forpligtet til at engagere sig i klubbens aktiviteter.  

Da der har været flere gentagne sager med medlemmer, der ikke har opdateret sine 

betalingsoplysninger på klubbens administrationssystem Klubmodul, er det besluttet at manglende 

opdateringer og dermed manglende betalinger udløser en faktura med betydeligt rykkergebyr. 

  

I 2024 besluttede generalforsamlingen at VEK i samarbejde med Elleslettegård ville investere i i 

renovering af den udendørs dressurbane, hvilket har givet en væsentlig bedre fordeling af rytterne 

hen over døgnets timer. Elleslettegård har renoveret hegnet omkring banen, sat lys op og 

investeret i bedre vandingsanlæg. Elleslettegård står for vedligehold af alle banerne til hverdag og 

samarbejder med banemand om toplag, afretning mv. Elleslettegård og VEK har generelt et rigtig 

godt samarbejde.  

 

Sikkerheds- og ordensregler samt velkomst folder er opdateret i 2024 og sendt ud til alle 

medlemmer. Formanden fremhævede især, at klubben ikke accepterer nogen form for mobning 

eller anden dårlig stemning blandt medlemmer. Alle – store som små – har pligt til at hilse på 

hinanden i stalden og tale i en ordentlig tone.  

Det blev også fremhævet at der kræves fornuftigt fodtøj når man færdes i stalden og at brug af 

airpods og mobiltelefoner ikke er tilladt i forbindelse med ridning eller håndtering af heste/ponyer.  
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Fremover byder et bestyrelsesmedlem altid nye pensionærer velkommen og gennemgår regler og 

rammer for færden på Elleslettegård.  

I forbindelse med sagerne om urørt skov og de kommende indhegnede Naturnationalparker er har 

klubben på opfordring fra et medlem sendt høringssvar til Skov-og naturstyrelsen vedr. ridning i 

Folehaven.  

 

Der afholdes løbende møder i Dansk Rideforbund og distrikterne, hvor VEK deltager i det omfang 

det er muligt.  

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen.  

 

4. Aflæggelse af regnskab for 2024 og godkendelse heraf  

Kasserer Marie-Louise Rasmussen fremlagde det udleverede regnskab for 2024. Regnskabet blev 

godkendt af generalforsamlingen.  

Kasserer Marie-Louise Rasmussen fremlagde herefter budgettet for 2025. 

Budgettet for 2025 blev godkendt af generalforsamlingen.  

 

5. Beretning og oplæg fra stævneudvalget  

Johanna L. Jensen orienterede om stævneudvalgets sammensætning og fremlagde 

stævneudvalgets beretning. I 2024 blev der afholdt 3 stævner (april, juni og september), hvor der 

blev afholdt nye typer af klasser for at tiltrække flere starter. I 2025 afholdes der 2 stævner i maj og 

september, hvor klub- og rideskolemesterskab afvikles til stævnet i maj. I 2025 afvikles ligeledes en 

ny type klasse som eksempelvis intervalspringning. Der blev forespurgt på afholdelse af aftenspring, 

som er populært i andre klubber.  

Stævneudvalget har brug for hjælp til at skaffe sponsorgaver, så der blev opfordret til at melde sig 

som sponsorhjælper.   

Stævneudvalget takkede alle de frivillige hjælpere, der gør det muligt at afvikle stævnerne i 

Vedbæk Rideklub. 

 

6. Aktivitetsudvalgets beretning  

Aktivitetsudvalgets arrangører har i 2024 afholdt fællesspisninger, kæphestestævne og julestævne. 

Der efterlyses nye kræfter til at hjælpe med at koordinere og arrangere aktiviteter i klubben.   

 

7. Resultater af Vedbæk Rideklubs medlemsundersøgelse  

Anne Fivelsdal præsenterede resultaterne fra medlemsundersøgelsen, hvor formålet var at 

afdække dels interessen for deltagelse i forskellige typer aktiviteter, dels muligheden for at 

arrangere og hjælpe til ved aktiviteter.  

Aktiviteter med størst interesse er stævner under DRF, fælles skovture efter årstid, 

inspirationsaftener med foderkonsulent, dyrlæge mv, men også forhindringsbane, miljøtræning, 

horsemanship kurser og VEK sommerfest er relevante.  

Den kommende VEK bestyrelse og aktivitetsudvalg planlægger aktiviteter og arrangementer for 

2025 og 2026. 
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8. Uddeling af championater 

Der uddeles championater til VEK medlemmer med tilhørsforhold på Elleslettegård for deltagelse 

og eventuel placering i VEK stævnerne. Championaterne tildeles ekvipagen.  

Amalie Bernhoft stod for uddeling af årets championater som følger:  

Pony dressur 

1. Ida Munch-Christensen og Suvi 

2. Viola Brødsgaard og Perle 

3. Ellen Ejlerskov og Billie Jean 

 

Pony spring 

1. Ida Munch-Christensen og Suvi 

2. Josefine Aagaard og Poncho 

3. Marie Junker Kämmerer og Alexander 

3. Mathilde Kjærsig og Julie 

 

Hest dressur 

1. Louise Sarp og King 

2. Amalie Bernhoft og Alia 

2. Signe Ejlerskov og Billie 

 

Hest spring 

1. Signe Ejlerskov og Billie Jean 

2. Signe Lemche Cort Olsen og Shadow  

3. Johanna Walsøe Jensen og King 

 

Championatsmodtagerne blev ønsket tillykke!  

 

9. Valg til bestyrelsen  

Følgende blev valgt til den kommende bestyrelse i Vedbæk Rideklub:  

Pia Jacobsen, nyt seniormedlem blev valgt  

Anne Fivelsdal, seniormedlem, på valg, blev genvalgt 

Astrid Ravnsbæk, seniormedlem, på valg, blev genvalgt  

Anne Ejlerskov, seniormedlem, ikke på valg 

Ida Bangert, seniormedlem, ikke på valg 

Amalie Bernhoft, ungdomsmedlem, på valg, blev genvalgt 

Matilde Kjærsig Brøndsted, juniormedlem, ikke på valg  

Ellen Ejlerskov, juniormedlem, på valg, blev genvalgt 

 

Suppleanter:  

Hanne Sangill, seniormedlem 

Agnes Virenfeldt, juniormedlem  

 

Den kommende bestyrelse konstituerer sig på førstkommende møde mandag den 31.3. kl. 17.30 
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Der var ingen indkomne forslag til generalforsamlingen 

 

10. Evt.  

Marie-Louise Rasmussen meldte sig som aktivitetskoordinator med ansvar for at koordinere alle 

indkomne forslag til aktiviteter i løbet af 2025 og 2026. 

Hanne Sangill meldte sig som suppleant til bestyrelsen  

Agnes Virenfeldt meldte sig som juniorsuppleant  

 

Dirigenten og formanden takkede for god ro og orden til generalforsamlingen.  
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